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Van de redactie. 
 
In de Boeselijn van afgelopen november hebben wij u bijgepraat over de 
voorbereidende werkzaamheden ten behoeve van de omlegging van de A9.  Wat 
wij toen niet wisten was dat een dag na de verschijning het startsein gegeven zou 
worden voor de daadwerkelijke omlegging! In o.a. de lokale weekbladen heeft u 
daar vast over gelezen en anders zal het u zeker niet ontgaan zijn. Boerderijen 
zijn gesloopt, bomen zijn gekapt en er worden nog steeds allerlei buizen en 
leidingen omgelegd. Inmiddels is het begin van het traject van de omgelegde A9 
al zichtbaar.  
 
De komende vier jaar gaat er gewerkt worden om de nieuwe weg te realiseren. In 
2018 moeten we gebruik kunnen gaan maken van het nieuwe traject. Tot die tijd 
kunnen wij alle werkzaamheden volgen. Op het internet kunt u tekeningen zien 
van hoe alles gaat worden. 
Het zal even wennen zijn en we moeten gewend raken aan  de nieuwe wegen. 
Of Lijnden net zoveel voordeel zal krijgen als de inwoners van Badhoevedorp, 
moeten we afwachten. De komende jaren zullen we wel meer overlast gaan 
krijgen van de werkzaamheden.  
Denk maar even aan wegafzettingen, omleidingen en heiwerkzaamheden. 
 
Heeft u vragen over de veranderingen omtrent de A9? Wellicht kunt u die stellen 
op de komende Dorpsraad jaarvergadering. Burgemeester Weterings is dan ook 
aanwezig. 
Deze vergadering gaat een belangrijke vergadering worden. Een van de 
vergaderpunten is nieuwe opzet van het dorpshuis. Dan zal ook zeker gesproken 
worden over het voortbestaan van de Vluchthaven.  
 
Het tweede belangrijke vergaderpunt betreft de Nuclear Security Summit (NSS), 
eind maart. Met name hierover zal de burgemeester een toelichting komen geven.  
In deze Boeselijn kunt u al iets meer lezen over al deze ontwikkelingen die van 
belang zijn voor ons dorp. 
 
Alles bij elkaar is er veel nieuws te melden uit  Lijnden en Boesingheliede. Lees 
hem rustig door en vergeet niet om naar de jaarvergadering op maandag 17 
februari te komen. 
 
Veel leesplezier met uw Boeselijn 
De redactie 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Jaarvergadering 
Dit jaar willen wij de jaarvergadering eerder houden dan 
vorig jaar. Vooral omdat er belangrijke punten op de agenda staan zoals de 
exploitatie van de Vluchthaven en hiermee verband houdend het voortbestaan 
van de Vluchthaven. Kunnen wij met de door ons ingezette bezuinigingen 
(waarover straks meer) de Vluchthaven voor Lijnden behouden? 
Wilt u hierover meedenken en meepraten komt u dan zeker naar de 
jaarvergadering, dus: 
 
Uitnodiging Jaarvergadering 
Hierbij nodigen wij iedereen uit voor de  
 

Jaarvergadering 
op maandag 17 februari 2014 

in de Vluchthaven, 
aanvang 20.00 uur. 

 
De burgemeester komt ook 
U heeft mogelijk al gelezen over de Nucleair Security Summit (NSS) die op 24 en 
25 maart 2014 in Den Haag zal worden gehouden. Om deze internationale top, 
met als doel nucleair terrorisme  wereldwijd te voorkomen, bij te wonen zal een 
aantal wereldleiders per vliegtuig in Nederland aankomen. De meeste via 
Schiphol.  
Dit betekent voor bewoners en bedrijven rond de Tweeduizend El en de 
Vijfhuizerweg dat hun woningen en bedrijven slecht tot niet bereikbaar zijn op 
deze dagen.  Diverse wegen en afritten worden afgesloten, de A5 wordt 
afgesloten etc.  
Een bijeenkomst om het één en ander uit te leggen aan deze bewoners en 
bedrijven werd op 27 januari 2014 gehouden in het Novotel aan de Sloterweg.  
 
Wij denken dat er meer mensen inmiddels vragen hebben over dit gebeuren. 
Daarom is de burgemeester, Th.Weterings, uitgenodigd voor de jaarvergadering. 
Hij heeft aangegeven (deels) bij de vergadering aanwezig te zijn. Er is dan de 
mogelijkheid om vragen te stellen over de afsluitingen en de organisatie er 
omheen. De burgemeester blijft een drankje met ons doen.  
 
 
 

 
 
Exploitatie Vluchthaven en nieuwe postadres 
Inmiddels is de begroting voor 2014 rond. Dit dankzij een aantal zeer drastische 
bezuinigingen. Zoals wij in  de vorige Boeselijn al lieten weten, is het niet gelukt 
om de exploitatie van de Vluchthaven per  1 januari 2014 over te dragen aan 
stichting Maatvast. Dit was eigenlijk wel de bedoeling en hier hebben wij ook hard 
aan gewerkt. Echter, stichting Maatvast is hier nog niet klaar voor en verwacht 
pas medio 2014 de exploitatie van ons over te kunnen nemen. 
Inmiddels hebben wij ook enig inzicht wat het voor ons dorpshuis en de 
verenigingen gaat betekenen als de exploitatie door deze stichting wordt 
overgenomen. Misschien houden we, als we de bezuinigingen toch ook zelf door 
kunnen voeren, de exploitatie wel in eigen hand en gaan we in 2014 op de 
inmiddels door ons ingeslagen weg door. Hiervoor hebben wij de hulp van de 
gebruikers van de Vluchthaven hard nodig, wij vragen daarom om u 
medewerking. 
 
Een aantal zaken die wij als bezuiniging al hebben doorgevoerd zijn onder meer: 
- een andere manier van drank inkoop,  
- het beter instellen van de cv-installatie,  
- het huren van een kleinere vuilcontainer,  
- het terugdraaien van de uren voor het beheer  
- en het opzeggen van de postbus met ingang van 1 januari 2014. 
Ons postadres is vanaf 1 januari 2014 het adres van het secretariaat:  
Hoofdweg 60 b, 1175 LB Lijnden, ten name van mevrouw I. Visser. 
 
Contributie dorpsraad 
En heleboel bewoners (gezinnen) hebben inmiddels de € 15,-  voor twee jaar 
contributie overgemaakt. 
Misschien is het u nog niet gelukt omdat er door de meeste banken al om een 
ibannummer wordt gevraagd.  Daarom hier nogmaals het rekeningnummer maar 
dan omgebouwd tot ibannummer. 
Dit is: NL41RABO0324545312, ten name van dorpsraad Lijnden, onder 
vermelding van: contributie 2013/2014. 
 
Het huren van een zaal(tje) in de Vluchthaven 
Het is voor leden van de dorpsraad Lijnden (Je kunt dus al lid zijn voor € 15,- per 
twee jaar) mogelijk om de zaaltjes te huren onder dezelfde voorwaarden als een 
vereniging. Een reden te meer om vlug lid te worden van de dorpsraad!   
U bent echter wel verplicht de beheerder, Sennie Chan, in te huren voor € 21,30 
per uur. Hij zet dan alles klaar, bedient en ruimt op. 
De dorpsraad verstuurt de factuur.  
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Vragen en regelen via de beheerder, Sennie Chan  0624535015. 

 
 
Schouw 
In de drie vorige edities van de Boeselijn lieten wij u al weten dat de gemeente 
heeft aangegeven een schouw te willen houden in en rond Lijnden. Zoals het er 
nu naar uit ziet wordt de schouw ergens begin 2014 gehouden. Of dit voor of na 
de gemeente verkiezingen zal zijn moeten ook wij nog even afwachten. 
Tijdens een schouw worden gemeenteambtenaren en vaak ook een aantal 
wethouders en raadsleden, soms zelfs de burgemeester, door een gebied 
rondgeleid door inwoners van dat gebied (in dit geval een aantal leden van de 
dorpsraad). Tijdens de rondleiding worden de mensen van de gemeente gewezen 
op de punten in het gebied die verbeterd kunnen worden.  
Wij vroegen u daarbij ook om verbeterpunten door te geven aan ons. Inmiddels 
hebben wij een aantal reacties mogen ontvangen. Waarvoor onze dank. 
U kunt nog steeds verbeterpunten aanleveren.  
Uw verbeterpunten en mooie punten kunt u melden bij Jos Weel (023-5551264) 
of via het secretariaat, Inge Visser, (023-5552150 tussen 18.00 en 20.00) of per 
mail: secretaris@dorpsraadlijnden.nl  
Wilt u graag bij de “schouw” of rondleiding aanwezig zijn, laat het ons dan even 
weten. De schouw zal waarschijnlijk op de fiets plaatsvinden. De datum en tijd zijn 
zoals hierboven al is geschreven, nog niet bekend.  
 
Vergaderdata bestuur dorpsraad 
Voor 2014 hebben wij (tot nu toe) de volgende vergaderdata gepland: 
Jaarvergadering: maandag 17 februari 2014, aanvang 20.00 uur. 
donderdag 27 februari (nog niet helemaal zeker omdat dit erg snel na de 
jaarvergadering is); 
woensdag 26 maart;  woensdag 30 april; 
woensdag 28 mei;  woensdag 25 juni; 
woensdag 27 augustus;  woensdag 24 september; 
woensdag 29 oktober en  woensdag 26 november. 
 
Zoals u ziet zijn de vergaderingen in principe iedere laatste woensdag van de 
maand. Juli slaan we over vanwege de vakanties. Wij vergaderen in de 
Vluchthaven vanaf 19.30 uur.  
We doen onze best om wijzigingen van dit schema zoveel mogelijk in de Boeselijn 
en op onze website (www.dorpsraadlijnden.nl) te vermelden. 
 
Klaverjassen op zondag  
Er wordt nog steeds twee keer per maand op zondagmiddag geklaverjast. 
Voor 2014 zijn de data tot in april bekend: 16 feb, 2 en 16 en 30 maart, 13 en 27 

april. Het klaverjassen is in de Vluchthaven van 13.00 tot 17.00 uur.  
Kosten zijn 3,50 euro per persoon per keer.  
Meer informatie hierover kunt u krijgen via Jos Weel (023 -5551264). 
 
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl 
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Geluidshinder 
 
VVA (Vogelvrij Volgens Alders) en hoe nu verder? 
 

Dat het systeem van Vliegen Volgens Afspraak niet werkt, werd de afgelopen 
weken wel heel pijnlijk duidelijk met de publicatie van het Helios rapport.  
 
BLRS lid (de club waar ook Lijnden zich bij heeft aangesloten) SWAB (Schiphol 
Werkgroep Amsterdam Buitenveldert), de gemeente Amstelveen, stadsdeel 
Amsterdam Zuid-Oost en Amsterdam Zuid, hebben het onderzoeksbureau Helios 
gevraagd te onderzoeken hoe het komt dat de Buitenveldertbaan “buitenpro-
portioneel” werd ingezet. Volgens de bevolking is de inzet niet meer verklaarbaar 
met de dooddoener “het weer”.  
Het onderzoek gaf aan dat het nieuwe geluidsstelsel voor een GROOT deel van 
de dag gewoon wordt genegeerd en de verschillende banen naar believen 
worden ingezet. Met - in dit geval - een groot nadeel voor de Buitenveldertbaan. 
Dit rapport werd door het onafhankelijke Helios geproduceerd en niet door To70, 
een onderzoeksbureau dat in hoofdzaak voor de luchthavens werkt en daardoor 
niet kan worden gekwalificeerd met de term “onafhankelijk”. Ook in de discussie 
over parallel starten hebben wij ondervonden dat de presentaties van To70 niet 
altijd correct, of in elk geval onduidelijk waren. 
 
Hoewel LVNL in staat was gesteld te reageren op het rapport, hebben ze dat niet 
gedaan. Pas na publicatie volgde de gebruikelijke ontkenning van het 
onderzoeksresultaat. Ook Hans Alders was er toen weer als de kippen bij en vond 
staatssecretaris Mansveld aan zijn zijde. Conclusie: zowel de staatssecretaris als 
Alders kennen hun eigen materie niet. Alders is vooral bang dat zijn in 2008 
gepresenteerde akkoord niet snel genoeg wordt overgenomen in een nieuw 
normen en handhavingstelsel. Dagblad Trouw gaf het allemaal nog het beste 
weer (een plaatje zegt meer dan 1000 woorden). 
Voor Lijnden is dit allemaal niet zo negatief. Immers een correcte inzet van de 

banen, volgens VVA, had in dit geval betekend, dat er vaker vanaf de 
Zwanenburgbaan gestart zou moeten worden. En we weten allemaal (met de 
zomer in het geheugen) wat dat voor Lijnden betekent.  
 
Wij blijven dus vasthouden aan het vaste draaipunt, zodat er niet meer direct 
OVER Lijnden wordt gevlogen. Daar zit echter weinig beweging in.  Als reactie op 
het verzoek van wethouder van Dijk, om een update op de stand van zaken, 
kregen we het volgende antwoord van het ministerie van I & M: 
 
“In	  deze	  context	  is	  het	  op	  dit	  moment	  niet	  opportuun	  de	  procedure	  voor	  het	  parallel	  
starten	  aan	  te	  passen.	  Een	  vast	  draaipunt	  betekent	  dat	  toegestaan	  wordt	  dat	  
vliegtuigen	  op	  een	  later	  moment	  dan	  nu	  wegdraaien	  van	  de	  andere	  baan.	  Pas	  
wanneer	  het	  verkeer	  divergent	  vliegt,	  is	  separatie	  gegarandeerd.	  Dit	  zal	  door	  
toekomstige	  technologische	  ontwikkelingen	  eerst	  moeten	  worden	  gemitigeerd.”	  	  
 
Dat betekent, dat we het voorlopig met het huidige VVA moeten doen. Zoals 
eerder aangegeven werkt dit VVA dus verre van optimaal. 
 
Omgevingsraad Schiphol (ORS) 
 
Ter vervanging van de CROS komt er de Omgevingsraad Schiphol. In deze raad 
worden per cluster een aantal afgevaardigden gekozen. Ook de BLRS speelt dan 
weer een rol in het overleg met Alders. Er wordt op de achtergrond druk gelobbyd. 
Veel achterkamertjes politiek dus.  
De clusterindeling ligt ook nog niet vast. Er zijn wel voorstellen gedaan door de 
Vereniging Gezamenlijke Platforms, waar Lijnden ook ooit lid van was. “Onze”  
BLRS speelt daarin nog geen rol, maar wordt wel op de hoogte gehouden.  
Een voorwaarde is dat er per cluster (zeg maar “regio”) meerdere 
vertegenwoordigers worden gekozen, die beschikken over voldoende achterban. 
(100 leden).  
 

Het aantal leden lijkt me voor de Dorpsraad - als 
achterban organisatie - geen probleem.  Ingevoerd 
zijn in de materie is dan wel een vereiste.  
Het ziet er overigens niet naar uit dat de ORS de 
beoogde startdatum haalt. Er wordt nu gesproken 
over een interim organisatie die de huidige situatie 
nog een jaartje voortzet.  
De kwartiermaker van dit nieuwe fenomeen is 
overigens een zekere Hans Alders…..  
(wordt vervolgd) 
 

Louis van Daalen 
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                Winterborrel 
 
Op 12 januari 2014 hield de dorpsraad haar jaarlijkse 
Winterborrel. Dit jaar hebben wij ervoor gekozen om 
alleen een borrel te doen met wat hapjes en niet erna nog 
een maaltijd te organiseren. 
De winterborrel begon om 15.00 uur met voor alle 
volwassenen een glaasje gluhwein. Voor de aanwezige kinderen was er frisdrank.  
Gerrit Klaasen Bos hield als voorzitter van de dorpsraad een toespraak waarin hij 
aangaf blij te zijn dat we nog steeds gebruik kunnen maken van de Vluchthaven, 
alhoewel dit wel met een aantal bezuinigingsmaatregelen moet gaan.  
Ook is het belangrijk dat de gebruikers (huurders) van de Vluchthaven zelf ook 
verantwoording nemen voor het schoonhouden, het onderhoud en daarmee het 
voortbestaan van de Vluchthaven. 
 
Daarna gaf hij het woord aan Els voor het trekken van prijswinnende kerstboom-
lootjes. De kerstboom -inleveractie was dit jaar een groot succes.  
Er zijn door de kinderen van Lijnden (met behulp van enkele ouders) meer dan 
100 kerstbomen ingeleverd. Dus het record voor Lijnden is absoluut verbeterd!  
Els had weer voor mooie prijzen gezorgd en alle kinderen gingen met leuke 
cadeaus weer naar huis. We willen Els en alle kinderen (en de ouders) dan ook 
hartelijk bedanken voor hun inzet.   
 
Hierna gaf Gerrit het woord aan Jos Weel. Jos mocht namens de dorpsraad en de 
gebruikers van de Vluchthaven de twee schoonmaaksters van de Vluchthaven, 
Jeltje Gunnink en Ans van Aanholt, bedanken voor hun jarenlange inzet om de 
Vluchthaven netjes en schoon te houden. Zij ontvingen ieder een wijnpakket en 
een mooie bos bloemen. 
Nogmaals willen wij Jeltje en Ans 
bedanken voor hun inzet in deze jaren. Wij 
gaan kijken of het op de nieuwe manier 
(zelf schoonmaken van de gehuurde 
ruimte(s) door verenigingen en huurders 
na gebruik) net zo netjes en schoon wordt. 
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NL doet - Oranjefonds 
 
Onderhoudsteam en onze Klussenlijst 
Op 21 en 22 maart 2014 vindt weer de grootste vrijwilligers 
actie van Nederland plaats. Dit is een initiatief van het 
Oranjefonds.  Vorig jaar heeft de dorpsraad het geitenweitje 
opgegeven voor NLdoet en subsidie hiervoor aangevraagd. 
Hiermee hebben wij de vrijwilligers van het geitenweitje willen 
steunen met hun werk.  
 
Dit jaar willen wij op zaterdag 22 maart met een aantal vrijwilligers de 
Vluchthaven opknappen. Dit betekent zaken als (binnen) schilderwerk, dakgoten 
schoonmaken en de entree verbeteren. En we hopen ook een begin te  kunnen 
maken met onze "Klussenlijst".  
 
Dit is onze KLUSSENLIJST tot nu toe: 

1. Kleine diepvrieskist in keukentje schoonmaken. 

2. Tussenplank maken voor drankopslag (kopen een 50/60 cm brede 

(spaan) plaat met  4 balkjes als poten). 

3. Leertjes in keukenkraan vernieuwen. 

4. Plafondplaat maken in de keuken bij de monitor en de bedrading 

wegwerken. 

5. Gordijnrails in grote zaal bij een van de ramen repareren of vervangen 

(met steigertje/trap?). 

6. Ramen kleine zaaltje kitten of tochtstrip aanbrengen (i.v.m. tocht). 

7. Bij ventilator in kleine zaaltje zowel binnen als buiten een  rooster 

vervangen/aanbrengen (i.v.m. tochten). 

8. Vitrage wassen en ramen lappen in diverse ruimten. 

9. Dakgoot De Vluchthaven (bij afvoer) schoonmaken. 

10. Bar, keuken en kleine keukenruimte ordenen/schoonmaken. 

11. Schoonmaakkast ordenen en eventueel hulpmiddelen vervangen. 

12. Hang- en sluitwerk van deuren nakijken. 

Andere suggesties zijn natuurlijk ook altijd welkom. 

 
 

 
Ook hiervoor geldt daarom een uitnodiging: 
Uitnodiging NLdoet -dag 
Wij nodigen iedereen uit om mee te doen aan de landelijk 
grootste vrijwilligers actie. 
 
U bent welkom op zaterdag 22 maart 2014 vanaf 11.00 uur, in 
de Vluchthaven. We beginnen met een koffieronde (met koek) 
om rustig met elkaar de klussen te bespreken. We denken dat 
om 15.00 uur de belangrijkste (eerste) klussen wel gedaan zijn. Tussendoor 
zorgen wij voor broodjes en nog meer koffie.  
 
Daarnaast, of tijdens het klussen, vragen wij u mee te denken met het oprichten 
van een onderhoudsteam voor de Vluchthaven. Hier zoeken wij mensen voor. Het 
is dan niet de bedoeling dat altijd de leden van het onderhoudsteam alle 
werkzaamheden uitvoeren. Wij hebben mensen nodig die mee willen denken over 
het onderhoud; wat moet er gedaan worden om de Vluchthaven goed te 
onderhouden en door wie (welke aannemer bijvoorbeeld) kan dat het beste 
worden gedaan. 
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Inzameling kerstbomen 2014 
 
Zaterdag 11 Januari 2014 moesten we kerstbomen inzamelen. Ik ben 
de hele week bezig geweest met kerstbomen verzamelen!  
Dat heb ik samen gedaan met: Donna, Esmee, Justin en ik natuurlijk.  
Uit school was ik meteen bezig met zoeken. Gelukkig had ik hulp!  
 
Het was eindelijk zaterdag, om 11.45 waren we er al om de kerstbomen 
in te leveren. We kwamen met 3 aanhangers vol ! 
Ik had nooit gedacht dat we zo veel kerstbomen hadden opgehaald: 
het waren en maar liefst 70!  
We waren alleen wel wat te vroeg. Later kwam Ronja er met heel veel 
kerstbomen aan!  
 
Het was zondag.  
Er waren veel prijzen te winnen. 
Ik was blij met me prijzen, ik 
hoop de andere kinderen ook! ! ! 
 
Van Kelly Lanser 

 
 

*-*-*-*-*-* 
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Genesius 
 
Na de afgelopen voorstelling in november met volle zaal “boer zoekt vrouw”, wat 
achter de schermen nog heel wat consternatie heeft gegeven, is Genesius weer 
druk aan het repeteren voor het nieuwe stuk “Actie op de redactie ! “ 
 
Op de redactie van het slecht lopende roddelblad “Wie kent wie“ is hoofd-
redactrice Wilma Zwamminga de wanhoop nabij. Het lukt de redactie maar niet 
om de broodnodige scoop te scoren die nodig is om de bladenverkoop eindelijk 
eens weer te doen stijgen. Dan wordt echter op de redactie de nooit 
doorgebroken artiest Frans Sloper vermoord. Iedereen is in rep en roer, maar… 
dit is natuurlijk wel de broodnodige scoop! 
 
Rechercheur Adriaans probeert deze lastige zaak op te lossen, maar er zijn wel 
erg veel verdachten en wat nog erger is: het lijk is zoek! Er zijn wel erg veel 
mensen die profiteren van Frans zijn overlijden. Zijn manager Hans sleept het 
onderste uit de kan en ook  Patty Paay komt na jaren weer in de publiciteit door 
haar geheime relatie met Frans.  
Mw van Daden is eindelijk verlost van het gestalk van Frans en Wilma en is maar 
wat blij met de sensationele verhalen over Frans, waar haar blad zo om zat te 
springen, zodat zij en haar personeel hun banen kunnen behouden…”  
 
Een actueel stuk zo in deze tijd, waarvan wij hopen dat U lekker kunt genieten 
van een avondje uit en met veel plezier zal kijken naar het stuk. Wij hebben in 
ieder geval alweer veel plezier met het repeteren,liftdeuren die open en dicht 
moeten gaan, kantoor wat moet worden ingericht, gekke typetjes en veel 
rumoer……  
 
We hopen U te zien op 5 en 12 april, aanvang 20.00.  
Zaal open om 19.30.  
Op 12 april is er weer gelegenheid tot swingen na afloop…….. 
 
Hartelijke Groet en van 
harte welkom: 
Namens alle leden,  
Annet Meijer.  
Genesius. 
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OUD DOET WIJS 
 
Beste mensen, 
 

Vanaf september, toen zijn we weer begonnen, zijn er alweer veel gezellige 
middagen geweest! Veel mensen zijn aan het kaarten met een hapje en een 
drankje. 
 
Wij hebben helaas afscheid van onze Piet Kiebert genomen, die altijd lachend 
binnen kwam en leuke boeiende verhalen had over de Haarlemmermeer.  
 
De tussenstand na het eerste halfjaar is een grote verrassing: 

1. Onze Ome Jan, die kan er wat van  
Met al zijn wijsheid is hij nummer één  
en ging er met een bos paling heen. 

5. Dan was er toch weer Wim Koningen een herhalingsoefening met een 
       fruitmand met veel vitaminen er in. 
10. Een fles jenever voor een vrouw  

Henny Varewijck, is port niet beter voor jou? 
15. Folkert Postma,  

een rollade in de pan: echt iets voor een gezellige man. 
20. Grote kaas voor Anneke Eikelenboom: 

voor haar een feest, ze is altijd al dol op kaas geweest! 
 

De Marsenprijs is voor Jan Meegdes,  
hij kon vrolijk naar huis met een advocaatje slagroom  
dat is niet naar, met zoveel Marssen bij elkaar! 
 
Boerenkooldag 
 

En waar velen op zaten te wachten, was onze 
boerenkooldag! 
Het was weer een geweldig samen zijn. 
Riet Weel was erbij en ook de voorzitter met 
zijn vrouw. Berend heeft een nare periode 
achter de rug maar het gaat gelukkig weer 
beter met hem. 
Het zaaltje bij de bar was zo leuk gemaakt met 
een mooie tafel met kaarslicht en bloemen. 
 
Na afloop waren er bloemen voor Riet voor haar goede medewerking!  
Met dank aan het bestuur. 
 

Wil Blauwhoff 
 

 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ ________________________ 
 

 

Petanque Lijnden 
 
De laatste nieuwtjes van de jeu de boule. 
 
Voorafgaande aan de Boule avond op dinsdag 12 november werd eerst de  
najaars-ledenvergadering gehouden.  
In aanwezigheid van ongeveer 40 leden werden daar de laatste nieuwtjes en 
mededelingen, betreffende onze club, doorgesproken. 
 
Verdeeld over twee speeldagen, zaterdag 23 en 30 november, werd er gespeeld 
om het clubkampioenschap doublette 2013. 
Acht teams hadden zich hiervoor ingeschreven. In een competitie van zeven 
partijen is er fanatiek gestreden en werd het team Rien Visser en Chiel 
Hagenberg kampioen. Zij hadden zes van de zeven partijen gewonnen. 
Met vijf gewonnen partijen werd het team Tinus Muller en Ger Komduur tweede 
gevolgd door Annie Emondt met Jan Meekel op de derde plaats. 
 
Ook in de afdelings- competitie doublette op zaterdag was er succes voor Lijnden. 
Daar werd op de laatste speeldag bij DSR in Nieuw Vennep ons team 
Tinus Muller met Ger Komduur kampioen van de derde klasse. 
Hierdoor promoveerden zij naar de tweede klas. 
 
Op zaterdag 28 december werd het oude jaar gezellig afgesloten met een 
oliebollen toernooi en op zaterdag 4 januari het nieuwe jaar ingezet met een klein 
toernooitje gevolgd door een meer dan gezellige Nieuwjaarsreceptie. 
 
J.H. Petanque Lijnden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ ________________________ 
 

 

Schilderen 
 
Leren schilderen in Lijnden kan dat? 
 
Jazeker, dat kan bij het Olieverfcollectief Lijnden. Hoewel wij plaatselijk niet zo 
bekend zijn, schilderen en tekenen wij zeker al tien jaar in Lijnden.  
De oudste leden komen nog van  de Volksuniversiteit Amstelveen.  
Door beslissingen van de overheid in Amstelveen als ook in Badhoevedorp, zijn 
wij in het dorpshuis "De Vluchthaven" in Lijnden terecht gekomen.  
 
Ons motto is dat iedereen kan schilderen naar eigen inzicht en aanleg. Of het nu 
traditioneel of modern, figuratief of non figuratief is, het maakt niet uit. Doel is dat 
je tevreden bent met je werk.  
 
Lijkt het je wat, om je ook wel eens creatief te 
uiten, kom dan eens op dindagochtend tussen 
9.30 en 12.00 langs in de Vluchthaven aan de 
Schipholweg 649 in Lijnden.  
Docente is Evelien Weijmer uit Vijfhuizen 
 
Voor meer informatie kunt u bellen naar  
H. Hendriks, telefoon 020 – 659 2844  
of H.C.Streefkerk – Nauen, telefoon 0297-561 
156. 
 
www.homegaleriehildestreefkerk.nl 
  
 
 

*-*-*-*-*-* 
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Verkeer 
 
Groot onderhoud Hoofdweg Oostzijde 
De provincie Noord-Holland voert in het voorjaar 2014 groot onderhoud uit aan de 
Hoofdweg Oostzijde, van de Schipholweg tot de N201 (weg om de Noord). Het 
asfalt wordt vervangen en/of bijgewerkt en de fietsbrug bij de Tweeduizend El 
wordt in de eerste week van juni vervangen.  
De gemeente vervangt de Vijfhuizerbruggen bij de Hoofdvaart. Door alle 
werkzaamheden gelijktijdig uit te voeren is de overlast zo beperkt mogelijk. 
 
Het verkeer wordt op verschillende momenten omgeleid via de Hoofdweg-
Westzijde. 
Fietsers kunnen blijven gebruikmaken van het fietspad, en worden eventueel 
omgeleid.  
 
Heeft u vragen over de werkzaamheden, dan kunt u tijdens kantoortijden contact 
opnemen met het gratis servicenummer van de provincie Noord-Holland: tel. 
0800-0200600. Meer informatie op de website van de provincie. 
 
Nuclear Security Summit (NSS) 
Op 24 en 25 maart vindt in Den Haag de Nuclear Security Summit (NSS) plaats. 
Door de benodigde veiligheids- en verkeersmaatregelen voor het verplaatsen van 
wereldleiders en hun delegaties worden diverse wegen afgesloten en ontstaat 
grote kans op lange files op de wegen.  
Houd rekening met zeer ernstige hinder in de Randstad, met name tussen 
Amsterdam, Den Haag en Rotterdam.  
 
Van zondagmiddag 23 maart 16.00 uur tot maandagmiddag 24 maart 15.00 uur 
en van dinsdagmiddag 25 maart 13.00 uur tot woensdagochtend 26 maart 05.00 
uur moeten weggebruikers rekening houden met de volgende afsluitingen: 
- De A5 is tussen knooppunten Raasdorp (A9) en De Hoek (A4) in beide 
richtingen afgesloten. 
- Op de A4 zijn tussen knooppunten Badhoevedorp en Burgerveen in de richting 
van Den Haag minder rijstroken beschikbaar.  
- Ook zijn de op- en afritten Hoofddorp (nr3), Hoofddorp-Zuid (nr 3a) afgesloten 
en de afrit Nieuw Vennep (nr 4). 
 
De Hoofdweg van Schipholweg tot N201 zal de hele periode moeilijk bereikbaar 
zijn. Het fietspad blijft overdag wel beschikbaar. 
 
De burgemeester zal tijdens de jaarvergadering op maandag 27 februari 
aanwezig zijn om een en ander toe te lichten aan bewoners en belangstellenden. 

 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ ________________________ 
 

 

 

 
 

 
 

Lever uw oude frituurvet in tbv handbalvereniging VOS 
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Vos Handbal. 
 
In de vorige Boeselijn spraken wij de hoop uit dat de zaal competitie een aantal 
kampioenen zou opleveren. Helaas is het halverwege de zaal competitie zo dat 
de meeste teams in de middenmoot mee draaien.  
 
De positieve onderscheiding zijn de dames van de A-jeugd die bovenaan staan. 
Het zal een spannende 2de helft worden want de teams in deze poule zijn zeer 
aan elkaar gewaagd. Ze kunnen dan ook alle steun en aanmoedigingen 
gebruiken. Dit geldt uiteraard ook voor de overige teams.  
 
Hieronder de eerste komende thuiswedstrijden van de teams. Let op er kan dus 
ook in de Caland hal gespeeld worden ipv de vertrouwde Sporthoeve.  
 

9-‐2-‐2014 Dames	  Senioren VOS	  DS1 Zaanstreek	  DS1 15:40 Calandhal
9-‐2-‐2014 Dames	  Senioren VOS/DSG	  DS3 Zaanstreek	  DS2 14:30 Calandhal

2-‐3-‐2014 Dames	  Senioren VOS/DSG	  DS2 AHC'31	  DS1 12:05 Sporthoeve
2-‐3-‐2014 Dames	  A-‐Jeugd VOS/DSG	  DA1 DSOV	  DA1 10:50 Sporthoeve
2-‐3-‐2014 E-‐Jeugd VOS	  E1 Lelystad	  E1 10:05 Sporthoeve

16-‐3-‐2014 Heren	  Senioren VOS/DSG	  HS1 Shot	  '73	  HS1 11:00 Calandhal
16-‐3-‐2014 Dames	  Senioren VOS	  DS1 U.S.	  DS2 14:00 Sporthoeve
16-‐3-‐2014 Dames	  Senioren VOS/DSG	  DS2 HMS/Achilles	  DS2 12:50 Sporthoeve
16-‐3-‐2014 Dames	  A-‐Jeugd VOS/DSG	  DA1 Havas	  DA1 11:40 Sporthoeve
16-‐3-‐2014 E-‐Jeugd VOS	  E1 Legmeervogels	  E2 10:00 Sporthoeve  

 
 
 
Er wordt bij VOS nu ook oud frituurvet ingezameld. Dit kan afgegeven worden bij 
de VOS kantine elke maandagavond vanaf 19:30 uur.  
Vanaf eind maart als de buiten trainingen weer beginnen ook op dinsdag avond. 
En in de weekeinde dat er handbal wedstrijden gespeeld worden, natuurlijk ook. 
Je kan het oude frituurvet bijvoorbeeld in een leeg, omgespoeld melk-pak 
meenemen om af te geven, of in de lege kan van het vloeibaar frituurvet doen. 
Graag wel afgesloten. 
 
 
 

 
 
 



_______________________ ________________________                       
______________________ _________________________ 
 

Subsidie voor gemaal De Lynden 
 
Goed nieuws voor gemaal De Lynden in gemeente Haarlemmermeer: op 19 
december 2013 heeft de provincie Noord-Holland een subsidie van € 440.000,- 
verleend voor de restauratie en herbestemming van het complex. De provincie 
honoreerde nog 38 andere rijksmonumenten die een publieksfunctie hebben of 
krijgen. Publieke toegankelijkheid is niet de enige reden om rijksmonumenten te 
steunen: "Restauraties en herbestemmingen dragen bij aan een gunstig 
vestigingsklimaat en zijn goed voor de werkgelegenheid', aldus de provincie 
Noord-Holland”. 
 
Vorig jaar is een deel van de schoorsteen van het gemaal al gerestaureerd. 
Dankzij de bijdrage van de provincie kan BOEi verder gaan en binnenkort starten 
met de restauratie van de voormalige ketelhuizen en het pompgebouw van het 
complex. De restauratie neemt naar verwachting zeven maanden in beslag, 
waarna het in gebruik kan worden genomen als restaurant. Voor het voorste 
gedeelte van het gemaal, waar de monumentale pompinstallaties staan, is BOEi 
nog op zoek naar een aanvulling op de horecafunctie.  
 
Het Hoogheemraadschap van Rijnland heeft het gemaal in 2012 overgedragen 
aan BOEi.  In 2013 is BOEi gestart met de restauratie van de schoorsteen en de 
herbestemmingsprocedure. Gemaal de Lynden was tot 2005 in gebruik. Samen 
met de gemalen De Cruquius en De Leeghwater heeft het gemaal tussen 1849 en 
1852 het Haarlemmermeer drooggemalen om ruimte te maken voor landbouw en 
de veiligheid te vergroten.  
 
BOEi Nationale Maatschappij tot Behoud, Ontwikkeling en Exploitatie van 
Industrieel Erfgoed. www. BOEi.nl 
 
 

*-*-*-*-*-* 
 

Geloof en Liefde kerk 
 
Eind 2012 berichtten we al over de renovatie van de Geloof en Liefde kerk. 
Het terrein voor en rond het gebouw aan de Hoofdweg 108 is mooi opgeknapt. 
De kantoorruimtes in het achtergebouw zijn klaar en prachtig ingericht als 
administratieve werkplekken, waar medewerkers van Almex Renovatie bv hun 
intrek hebben genomen. 
De renovatie van de kerkzaal is al ver gevorderd, maar ligt nu even stil. Na de 
zomer wordt waarschijnlijk de beslissing tot voltooiing genomen. 

 
 

 
Feliciteren 

 
 

Chris en Adrie Klaasse Bos – Bos van 
Hoofdweg 199 zijn dankbaar en blij met de 

geboorte van hun dochter 
 

Neeltje Klasina 
 

Zij is 18 december 2013 
om 5.40 uur geboren 

 
 
Wij wensen ouders en grootouders veel geluk met deze nieuwe wereldburger. 
 

 
familieberichten 

 
Boesingheliede, 
 

Op 18 januari 2014is na een kort ziekbed op 90-jarige leeftijd overleden 
 

Cornelis (Kees) Peetoom. 
 

De heer Peetoom was de oudste inwoner van Boesingheliede  
en is 67 jaar getrouwd geweest met mw C H Peetoom – van Vugt. 

 
 

*-*-*-*-*-* 
 
 

Verhuisbericht. 
 
Oud-redactielid van ons buurtblad, Bea Krijgsman is 
samen met haar man Piet en dochter Yvonne op 15 
december naar Nieuw Vennep verhuisd. 



_______________________ ________________________                       
______________________ _________________________ 
 
Zij hebben als gezin zo’n 30 jaar aan de Akerdijk gewoond en hebben nu hun 
nieuwe stek gevonden op de Montreallaan 2a.  

We wensen hen Veel Geluk in hun nieuwe woning. 
 

Lijndense openbare boekenkast 
 
Beste mede-Lijndenaren, 
 
Het lijkt mij leuk om in Lijnden ergens een boekenkast te plaatsen om daar je 
oude boeken in te zetten om zo een soort ruil- systeem te creëren.  
Je hebt allemaal wel boeken waarvan je vindt dat ze goed/spannend zijn maar je 
wilt ze geen tweede keer lezen.   
Deze boeken kun je dan in de boekenkast plaatsen, zodat iemand anders dit 
boek dan kan lezen! Je krijgt je boek dus niet meer terug !!!  
Nu heb ik wel ruimte om een boekenkast neer te zetten maar woon niet erg 
centraal (eind van de Raasdorperweg)  
 

Dus: wie vindt het leuk om een boekenkast (op wielen) in zijn tuin of voorportaal 
te zetten zodat mensen er boeken kunnen inleveren en ook kunnen lenen.    
 

Een boekenkast op wielen is al beschikbaar, niet helemaal waterdicht, dus met 
flinke regen moet hij naar binnen, of onderdak. Maar misschien mag hij wel bij 
iemand binnen staan. Dan komt er gezellig af en toe iemand langs om boeken te 
brengen of te halen. 
 

Nog vragen? connieottenhof@gmail.com 
 

Groeten Connie 
 

*-*-*-*-*-* 
 

Vos - klaverjastoernooi 
 
Op vrijdag 7 maart 2014 organiseert V.O.S. een klaverjastoernooi. 
 
Het toernooi wordt gespeeld in het Verscholen 
Vossennest aan de Raasdorperweg nabij nummer 28 in 
Lijnden. Het begint om 20.00 uur. 
Wel graag inschrijven vóór 1 maart 2014. 
Zonder teamgenoten bent u ook van harte welkom! U 
wordt dan ingedeeld in een team. U hoeft geen lid te zijn 
van de klaverjasvereniging. 
Het inschrijfgeld bedraagt € 16,00 per team van 8 

personen. 
 
We vinden het leuk om nieuwe gezichten te ontmoeten. 
Met vriendelijke groet, 
Ria Hoohenkerk 
020-4976006 of 06-12384079 
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